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Zuid-Afrika  –  Afrikaanstalige radio
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Antwoord

In 1999 heeft Radio Pretoria een aanvraag inge-
diend voor de jaarlijks te hernieuwen licentie als
radiostation en deze aanvraag werd niet aanvaard
door de Omroepcommissie. Voor de Omroepcom-
missie waren er twee zaken niet in orde om een li-
centie te verlenen. Enerzijds het genderthema, a n-
derzijds de verkiezingsprocedures van het station
om zijn raad van bestuur aan te stellen.

Radio Pretoria vocht de beslissing van de Omroep-
commissie aan en spande een rechtszaak aan. H e t
gerechtshof sprak een verdict uit in het voordeel
van Radio Pretoria. Dit omdat er conform de
Z u i d-Afrikaanse taalwetgeving een radiostation
moet uitzenden in het Afrikaans.

In 2000 diende Radio Pretoria opnieuw een dossier
in om een zendlicentie te verkrijgen bij de Om-
r o e p c o m m i s s i e, opnieuw werd deze aanvraag afge-
wezen omdat aan de voorwaarden van de Commis-
sie niet werd voldaan. In 2001 diende Radio Preto-
ria een nieuw dossier in om een uitzendvergunning
te verkrijgen. Op basis van het feit dat Radio Pre-
toria nog altijd niet aan de voorwaarden van de
Omroepcommissie inzake gender en verkiezings-
procedures voor de raad van bestuur beantwoord-
d e, weigerde de Commissie opnieuw een vergun-
n i n g. De kwestie werd opnieuw voorgelegd aan het
g e r e c h t s h o f, dat zich opnieuw uitsprak in het voor-
deel van het radiostation en de toestemming gaf
om uit te zenden. De Omroepcommissie ging ech-
ter in beroep. In 2003 kreeg de Omroepcommissie
gelijk en Radio Pretoria's vergunning werd ge-
s c h o r s t . Op zijn beurt ging het radiostation in be-
roep bij het gerechtshof in Bloemfontein.

Technisch gesproken is het radiostation nog altijd
niet in het bezit van een licentie om uit te zenden
en zowel Radio Pretoria als de Omroepcommissie

wachten momenteel de uitspraak af van het ge-
rechtshof in Bloemfontein.

Aangezien het hier een interne Zuid-A f r i k a a n s e
gerechtelijke aangelegenheid betreft die nog lo-
pende is, heeft de Vlaamse regering geen politieke
stappen ondernomen om de Zuid-Afrikaanse auto-
riteiten hierover te contacteren.


